

Protokoll från Husbyrådets sammanträde (15 februari 2022)

Plats. Folkets Husby och digitalt.

Närvarande ledamöter. Essraa Hussein, Inga Harnesk, Tavin Alimoradi Nasrabadi, Arne Johansson, Mohammed Said Sheikh Ali, Abdullahi Abdullah, Mossa Ansara.

Andra närvarande. Ola Möller, Hedvig, Wiezell, Milqias Habte, Valentina Ortiz.

Dagordning

1. **Sammanträdet öppnar**
 2. **Presentation om Collective Impact, Hedvig och Milqias**
 3. **Internt i rådet**
 - 3.1. Resultat tidigare events
 - 3.2. Delmos
 - 3.3. Mandatperiod
 4. **Lägesrapport arbetsgruppen**
 - 4.1. Sekreterare
 - 4.2. Omvärldsbevakning
 - 4.2.1. Vad har hänt i Husby
 - 4.2.2. Vad har hänt i politiken
 - 4.2.3. Vad har hänt i Stockholm & omvärlden som påverkar Husby
 - 4.3. Delaktighetsgruppen
 - 4.4. Kommunikationsgruppen
 5. **Aktiviteter**
 - 5.1. Årshjul och verksamhetsplan vårterminen 2022
 - 5.2. Järva Röstar. Tema: Polisen
 - 5.3. Järvaveckan
 6. **Kontakter utåt**
 - 6.1. Möten
 - 6.2. Press
 7. **Pågående projekt**
 - 7.1. Yttrande padelbanor
 - 7.2. Kampanjen om gårdslokaler
 8. **Övrigt**
-

Anteckningar

§ 1. Sammanträdet öppnar

Mötet öppnades med en lägesrunda där alla fick berätta hur de har haft det sedan sista mötet och hur de mådde.

Därefter presenterade Tavin upplägget och agendan för mötet.

§ 2. Presentation om Collective Impact

Hedvig och Milqias drar en presentation av Collective Impact och hur Husbyrådet skulle kunna vara en del av Collective Impact.

Milqias berättar att önskan är att Husbyrådet ska vara delaktig i Collective Impacts arbete och föreslår att rådets medlemmar är med på workshop tillsammans med RISE den 3 mars 17:30 till 19:30 på Folkets Husby.

Essraa frågar om vad Husbyrådets praktiska roll skulle vara i detta. Hedvig berättar hur Collective Impact Husby praktiskt skulle kunna fungera. Vad skulle pengar kunna läggas på.

M. Said om splittring bland aktörerna i Husby. Vi behöver samla ihop oss. Viktig punkt.

RISE - om vilka behov som finns, här kan HR gå in. RISE kan ta fram statistik.

Husbyrådet bifaller frågan från Collective Impact Husby samt bestämmer att de rådsmedlemmar som kan kommer vara med på workshopen den 3 mars.

Essraa påminner att presentationen från Milqias och Hedvig kommer mailas ut.

§ 3. Internt i rådet

§ 3.1 Sammanfattning från tidigare events. Valentina berättar att det stämmer bra överens med punkterna i CI. Valentina går igenom punkterna i sammanfattningen:

- Säkerhet/trygghet
- Fritidsgårdar
- Bostadsfrågan
- Skolan
- Mötesplatser

Presenterar trygghetsundersökningen som FH har gjort.

FH ska göra en ny upplaga av trygghetsundersökning. Fortsätta bredda och utöka.

§ 3.2 Delmos

Valentina presenterar budget-frågan.

Delmos bidraget fram till sista april.

Kommunikation: 20 000 kr

Konferens: 30 000 kr

Krav:

- Arrangera minst två medborgardialoger (check)
- Reagera på minst ett beslut (På gång genom padelbanor)
- Regelbundet uppdatera hemsidan och kommunicera med boende

- Skriva minst två remissyttranden (Valentina ger stöd)
- Genomföra minst två omröstningar eller lokala undersökningar (Valentina ger exempel på vad detta skulle kunna handla om och där skulle Husbyrådet kunna kroka arm)
- Uttala sig medialt vid behov och i anslutning till Husbyrådets insatser
- Ta initiativ till att framföra eget förslag minst en gång

- Omröstningsfunktion. hur ska vi gå tillväga? ge exempel, diskutera, beslut snart (v)
- Medborgardialoger → intervjuteknik (V) sammanfatta vad ni tycker, visualisera, vad som är viktigt för var o en och hur vi kan stötta.
- Demokratiskola
- Urvalsprocessen nya ledamöter kommer påbörjas, info

§ 3.3 Mandatperiod 1 eller 2 år. Rådets ledamöter meddelar Valentina om de vill sitta 1 eller 2 år.

§ 4. Lägesrapport och arbetsgrupper

§ 4.1 Sekreterare

§ 4.2 Omvärldsbevakning:

- lokalkampanjen → SB är beredd att ta ansvar, tex informationsspridning.
- padelbanor → stödet till hyresgäster i Trondheimsgatan 46. Gruppen vill göra uttalande om detta.
- utveckla idrottsplatsen - granbyplan?
- kampanj mot marknadshyror - 9/4. Vill att Hr ska ställa sig bakom detta?
- planeringsmöte torsdagkväll kl 19.
- världsmiljödagen i juni → kollektivtrafik. Evenemang? HR ställa sig upp?
- Presskonferens // Tillvarata mammornas manifestation & Magdalena
- Socialtjänsten // kidnappning av barn
 - Finns behov av att sprida information från socialtjänsten?
 - Kan det undersökas hur oegentligheter kan undersökas?

§ 4.3 Delaktighetsgruppen:

Har fört diskussioner om hur kan omröstningsfunktionen användas?

- Här finns idéer kring att koppla an till frågor som rådet redan jobbar med

§ 4.4 Kommunikation: Mycket mer aktivitet på SocMe

§ 5. Aktiviteter

§ 5.1 Årshjul → V.P

§ 5.2 Järva röstar - Polisen: delta?

- Mohammed Said pratar om vikten av att den som deltar från Husbyrådets räkning talar för rådet. Då är det viktigt att personer representerar alla.
- Faduma tycker att det är viktigt att vi ska synas.
- Tavin föreslår att vi deltar som publik men avvaktar med deltagande.
- Rådet beslutar att avvakta men inväntar en mer tydlig profilfråga för Husbyrådet.

§ 5.3 Järvaveckan: skulle vi vilja delta?

- Tavin tycker Järvaveckan är bra
- Arne nämner att Världsmiljödagarna infaller samtidigt som Järvaveckan.
- Husbyrådet beslutar att delta på Järvaveckan men detaljer beslutas senare.

§ 6. Kontakter utåt

§ 6.1 Möte med Exploateringskontoret

- Husbyrådet ställer sig positiv till kontakt med exploateringskontoret.

§ 6.2 Möte med T.M och O-J.P hur ska det mötet se ut?

- Ola och Valentina lägger fram ett PM med bakgrundsinfo som den som kan gå kan titta på. Nasrin läser och godkänner.

§ 6.3 Presskonferens. beslut snart (E)

- Behövs. Kanske i samband med evenemang?
- Rådet beslutar att bordlägga frågan. Arne får i uppgift att förbereda en strategi.
 - Arne: "Rådet bildades förra året, att ortens röster kommer till tals, vilja till dialog. Vi vill ta tillvara på olika rösten. Stärka civilsamhället med gårdslokaler, inte köra över boende i padelfrågor, stort engagemang kring bostadsfrågan samt klimatfrågan, protestera mot dom dyra SL priserna"
 - Abdullahi: "Vem kan framföra rådet på bästa möjligtvis?"
 - Faduma: "Anser att bordlägger frågan och anser att vi funderar vidare"
 - Essraa: "Bordlägger till nästa sammanträde".

§ 7. Pågående projekt

§ 7.1 Padelbanor

- Husbyrådet bestämmer att göra ett yttrande.
- Arne föreslår ett samarbete med Husby FF (och andra ungdomar) för att skriva ett medborgarförslag kring upprustning av Granby Bollplan.

§ 7.2 Svenska bostäder och gårdslokalerna

- Nämnades av Arne under omvärldsgruppen.

§ 8. Övrigt

§ 8.1 Bör Husbyrådet delta på Världsmiljödagarna?

- i. Fridays for Future
- ii. Går det att utforma detta så det blir tydligare och bordlägga detta till nästa möte?
- iii. Arne förbereder ett förslag hur Husbyrådet kan delta under världsmiljödagarna.

§ 8.2 Bör Husbyrådet stödja kampanj mot marknadshyror - 9/4?

- Husbyrådet beslutar att deltar på manifestation.
- Huruvida Husbyrådet kommer ansluta till kampanjen bordläggs och tas upp vid nästa möte.

§ 8.3 Planera och prioritera